
Deu ser que el PP es pensa que en Xirivella no hi ha pro-
blemes, o potser no vol mostrar la seua incapacitat o im-
potència per resoldre’ls. La bona qüestió és que en l’ordre 
del dia presentat per Ortí no hi havia cap tema realment 

important, d’aquells que preocupen els ciutadans. Ho va dir Pep Soriano, portaveu 
del PSOE i en això tenia tota la raó. Els regidors i regidores del PP es presentaren en 
el darrer ple de l’any disposats a “espolsar-se” els problemes que a ells els incomo-
den i a la major part de xirivellers ens angoixen. Ni desnonaments, ni taxa de des-
ocupació, ni llei wert, ni persones malvivint en l’antic solar de Feycu, ni retallades 
dels serveis públics, ni accessos, ni… Vaja, ja ho podeu imaginar, la mateixa seguida 
que el «Crònica» que vos acaba d’arribar a casa i que segurament heu reballat al 
poal del fem.

La lupa

Opinió i anàlisi del ple


